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To: 5.12e AEE @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Wed 6/9/2021 4:03:24 PM

Subject: RE: corona app compensatie

Received: Wed 6/9/2021 4:03:24 PM

Ok

Van:INEETI) EXE insol

Datum: woensdag 09 jun. 2021 4:18 PM

Aan:IRAE) SCKETI is otminvws.nl>

Onderwerp: RE: corona app compensatie

Hmmm

Ik stuur je straks alle brieven nog wel even die naafiE¥zijn gestuurd

Van:ICESEEN inv.
Verzonden: 9 jun. 2021 15:54

Aan: Be IEE @minvws n>
Onderwerp: RE: corona app compensatie

ci 8 mij morgen om 08:30 nog even bellen, een soort van pre-escalatie dus. (“kort 10 min informeren, zodat je met alle

e het gesprek in kunt”).
Wij kunnen daarna nog wel even bellen.

eras
| informatie die ik nog niet heb?

var:IEE) EXE eins oi

Verzonden: donderdag 6 mei 2021 10:44

Aan:[CSETBERET© minvws.n>
Onderwerp: RE: corona app compensatie

Ok

Verzonden: donderdag 6 mei 2021 10:33

Aan:[EEBEEN© minvws ni>
Onderwerp: RE: corona app compensatie

100
| maar beginnen me{EE <=" kan er nog geéscaleerd worden.

Verzonden: donderdag 6 mei 2021 10:11

Aan:ICEBEET@ invwis n>
Onderwerp: RE: corona app compensatie

Willen we dat overleg metegaan we via de der RET t overleg aan?

Verzonden: vrijdag 23 april 2021 21:40

aan:[EETEERE© minvvis ni>
Onderwerp: RE: corona app compensatie
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Ja is

H
om overleg te plannen.

Verzonden: vrijdag 23 april 2021 18:10

Aan:ICSECRIN)BEXETN@ invvs.ol>
Onderwerp: FW: corona app compensatie

Hoi

Bijgaande stukken kreeg ik van het OLVG voor de corona-claim van EXE ce door Financien is gehonoreerd. Best bijzonder

omdat de specificatie van de kosten niet p*q onderbouwd is en het kosten uit 2020 betreft t/m aug. Je vraagtje af waar dekking
daarna vandaan komt....

Eigenlijk is eerst een betere onderbouwing nodig voor doorgronding van de kosten en ook voor de uiteindelijke subsidie-aanvraag.

Ik denk dat we beter met OLVG in gesprek kunnen gaan of een (bewerkelijke) subsidie-aanvraag echt is wat ze willen voor kosten uit

2020.....subsidie met terugwerkende kracht is eigenlijk ook niet mogelijk dus het wordt nog een hele tour.

Zullen we dat laten plannen?

Groeten

wh de cijfers:

Eerder kregen we via UMCU iets meer zicht op de kosten door het verzoek van UMCU eind 2019/begin 2020. UMCU heeft, nav

bestuurlijk overleg, begin dit jaar laten weten geen subsidie aan te vragen bij VWS. Zie bijlage.

Met WJZ zagen we toen mogelijkheden ogv een uitzonderingmogelijkheid ivm covid-19 afgegeven door de Europese Commissie.

Daarbij is noodzakelijk dat andere zorginstellingen ook gebruik kunnen maken van deze toepassing en dat de appbouwer

marktconforme tarieven rekent.

Ook is het relevant voor OLVG te realiseren dat de situatie mogelijk blijft dat een andere partij bij de Commissie aandraagt dat het

hier om onrechtmatige staatsteun gaat. Als later idd blijkt dat het om rechtmatige staatssteun gaat, dan moet alles teruggevorderd

worden incl. rente, ongeacht eventuele toezeggingen die we hebben gedaan.

Het plaatje voor UMCU bedroeg destijds aanvankelijk

WC lll
maand en [EEE <r ziekenhuis incidenteel.

Na gesprek met de Nza hadden we dat bedrag voor circ er maand en gemaximeerd or [IEEE een periodevan 4

maanden incl een evaluatie na 2 maanden.

Ook hebben we toen gemeld dat we een subsidie voor toekomstige stappen wilden verstrekken, niet voor de gemaakte kosten in

het verleden. Dit omdat we niet met terugwerkende kracht kunnen subsidieren.

Daarmee kozen we er destijds voor om te vergoeden voor inzet/coordinatie van het regiecentrum in 2021 en geen/nauwelijks

vergoeding te geven voor opstartkosten/opschalingskosten. We gaven ook mee dat we geen middelen hebben voor de borging en

dat ze daarvoor met verzekeraars in gesprek moeten. Vraag is ook hoe het daar mee staat.
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